

276 pembaca sertai Majlis Khatam Al-Qur'an



PESERTA khatamal dewasa lelaki.

Berita dan Foto : Noraisah Muhammed

SERIA, Khamis, 28 Mei. - Seramai 276 orang pembaca terdiri daripada Ahli-ahli Majlis Perundingan Kampung (MPK) yang terdiri daripada empat kategori iaitu 69 peserta lelaki dewasa, 69 peserta belia, 69 peserta wanita dewasa dan 69 peserta beliawanis Daerah Belait menyertai Majlis Khatam Al-Qur'an 69 Kali Khatam pada tahun ini.

Majlis Khatam Al-Qur'an 69 Kali Khatam bagi ahli-ahli MPK Seluruh Negara merupakan salah satu acara Sempena Sambutan Ulang Tahun Hari Keputeraan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam Ke-69 Tahun ini.

Sehubungan itu, Jawatankuasa Pemantauan Majlis Khatam Al-Qur'an 69 Kali Ahli-Ahli MPK Bagi Daerah Belait Sempena Ulang Tahun Hari Keputeraan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah, Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam Ke-69 Bagi Daerah Belait mengadakan pemantauannya di Masjid Pekan Seria.

Majlis khatam antara lain bagi menjunjung hasrat Kebawah DYMM Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam untuk menjadikan Negara Brunei Darussalam sebagai sebuah Negara Zikir selain untuk menzhahirkan rasa

syukur rakyat dan penduduk negara ini kepada Allah Subhanahu Wata'ala di atas limpah rahmat dan nikmat-Nya menjadikan Negara Brunei Darussalam sentiasa berada dalam keadaan aman dan sejahtera di bawah kepimpinan bijaksana Kebawah DYMM.

Pembacaan Al-Qur'an sehingga khatam diadakan di masjid-masjid di seluruh negara dan setiap bacaan akan diniatkan khusus untuk Kebawah



PESERTA khatamal dewasa wanita.

DYMM Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam.

Majlis bertujuan untuk memohon doa ke hadirat Allah Subhanahu Wata'ala semoga baginda dilanjutkan usia dan sihat walafiat serta kekal qamar memerintah Negara Brunei Darussalam dengan hidayah dan petunjuk Allah Subhanahu Wata'ala, di samping menzhahirkan kesyukuran rakyat dan penduduk negara ini kepada Allah Subhanahu Wata'ala di atas limpah rahmat dan nikmat-Nya menjadikan negara di bawah kepimpinan bijaksana baginda yang sentiasa berada dalam keadaan aman dan sejahtera.

Hadir pada majlis tersebut ialah Pegawai Daerah Belait, Awang Haji Haris bin Othman, selaku Pengerusi Ahli Jawatankuasa Tertinggi Sambutan Perayaan Ulang Tahun Keputeraan Kebawah DYMM Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah, Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam Ke-69 Tahun Bagi Daerah Belait.

Turut hadir Ahli Majlis Mesyuarat Negara, Yang Berhormat Awang Haji Mohd. Yusoff bin Ilaji Dulamin, selaku Ketua Kampung Mumong; penghulu-penghulu mukim, ketua-ketua kampung serta Ahli-ahli Jawatankuasa Majlis Khatam Al-Qur'an 69 Kali Peringkat Daerah Belait.

Pelajar perlu contohi sifat mahmudah dalam ibadah

Berita dan Foto : Noraisah Muhammed

KUALA BELAIT, Rabu, 27 Mei. - Bagi memperingati peristiwa Isra' dan Mi'raj Nabi Muhammad Sallallahu Alaihi Wasallam serta sebagai tanda cinta kepada Baginda, warga Maktab Kejuruteraan Jefri Bolkiah (MKJB) telah mengadakan majlis ceramah yang diadakan di Masjid RPN Kampung Pandan.

Pengetua Kampus Satelit, Institut Pendidikan Teknikal Brunei, Awang Norjemee bin Awang Jenek berharap supaya para pelajar dapat mengaplikasikan segala contoh teladan dan sifat-sifat mahmudah dalam hal ibadah mereka, serta pentadbiran mereka pada masa akan datang dan hal-hal yang berkaitan dengan kemasyarakatan dan yang seumpamanya.

Tetamu kehormat majlis itu melahirkan harapan agar majlis itu akan dapat memupuk semangat bekerjasama dan menjalinkan silaturahim yang baik di kalangan warga maktab dan jabatan-jabatan kerajaan atau pihak swasta. "Majlis seperti ini diharapkan dapat melahirkan generasi yang berpengetahuan luas dalam agama Islam sekali gus merealisasikan hasrat Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam menjadikan negara ini sebagai Negara Zikir, bagi perancangan jangka panjang," ujarnya.

Majlis turut menyaksikan penyampaian hadiah dan sijil penghargaan kepada pelajar-pelajar yang menyertai pertandingan keagamaan dan MIB seperti Pertandingan Dikir, Majlis Khatam Al-Qur'an, Bengkel Menghalusi Sembahyang dan juga Pertandingan Pidato dan Debat pada tahun ini.

Pegawai Hal Ehwal Masjid Daerah Belait, Awang Haji Haslan bin Haji Shahbudin, selaku penceramah undangan telah menyampaikan ceramah bertajuk 'Sembahyang Penyelamat Kita' dan majlis diakhiri dengan Solat Fardu Asar Berjemaah yang diimamkan oleh Pegawai Hal Ehwal Masjid RPN Kampung Pandan, Awang Akop bin Lamat.

Ceramah yang dihadiri oleh kalangan pelajar dan guru-guru MKJB itu juga dihasratkan dapat memberi kesedaran, dan mencontohi segala sifat-sifat mahmudah Rasulullah dan menjadikan peristiwa Isra' dan Mi'raj sebagai pengajaran dan teladan serta sebagai bekal para pelajar apabila tamat pengajian seterusnya masuk ke alam pekerjaan.



PEGAWAI Hal Ehwal Masjid Daerah Belait, Haji Haslan bin Haji Shahbudin telah menyampaikan ceramah bertajuk 'Sembahyang Penyelamat Kita'.

Belia berselawat puji keagungan Rasulullah



MAJLIS Berselawat 4 Daerah yang dikendalikan oleh Kelab Khidmat dan Qasidah (KHIDMAT) di Dewan Bukit Retak, Pusat Belia, Pekan Bangar.

Berita dan Foto : Hezlinawati Haji Abdul Karim

TEMBURONG, Ahad, 31 Mei. - Laungan selawat memuji kebesaran dan keagungan Nabi Muhammad Sallallahu Alaihi Wasallam

berkumandang memenuhi Dewan Bukit Retak, Pusat Belia, Pekan Bangar yang setentunya memeriahkan lagi suasana Isra' Mi'raj.

Majlis Selawat Empat Daerah dibawakan oleh ahli-ahli Kelab Khidmat dan Qasidah Pusat Belia (KHIDMAT), sebuah kelab di bawah naungan Jabatan Belia dan Sukan (JBS) bersempena Sambutan Isra' dan Mi'raj Bagi Tahun 1436 Hijrah.

Seramai lebih 70 orang menyertai majlis berkenaan terdiri daripada para pegawai dan kakitangan JBS, Pusat Da'wah Islamiyah dan beberapa agensi kerajaan dan swasta, ahli-ahli persatuan-persatuan, para sukarelawan, penuntut-penuntut dari sekolah-sekolah rendah dan menengah dan orang ramai khususnya penduduk di daerah ini.

Majlis bertemakan 'Belia Brunei Berselawat' itu dimulakan dengan Sembahyang Fardu Isya Berjemaah dan diteruskan dengan bacaan Surah

Al Faatihah dan Doa Selamat yang diselenggarakan dengan Majlis Selawat, dipimpin oleh Kumpulan Al-Murced, Kumpulan Qasidah di bawah KHIDMAT.

Juga diadakan ialah ceramah bertajuk 'Solatku, Kebahagiaanku' disampaikan oleh penceramah undangan dari Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA), Awang Adi Aisnat bin Lamat.

Majlis Selawat Empat Daerah akan diteruskan dengan majlis kemuncak di Daerah Brunei Muara pada 6 Jun nanti di Balai Sarmayuda, Dewan Bahasa dan Pustaka, Berakas.

Orang ramai dialu-alukan untuk sama-sama hadir bagi memeriahkan majlis yang penuh dengan keberkatan ini dalam sama-sama memperbanyakkan selawat ke atas Junjungan Besar kita Nabi Muhammad Sallallahu Alaihi Wasallam dan seterusnya mencapai keredaan Allah Subhanahu Wata'ala.